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De provincie is van oordeel dat het proces zorgvuldig wordt ingericht. In de bij
lage treft u het verslag aan van het gesprek met de kwartiermakers van de drie 
WBE's.

Onderwerp
Stand van zaken oprichting Wildbeheereenheden Flevoland

Kern mededeling:
Middels deze mededeling wordt u op de hoogte gebracht van de stand van zaken 
met betrekking tot de oprichting van de drie nieuwe wildbeheereenheden (WBEs) 
in de provincie.

Portefeuillehouder

Hofstra, H.J.

De provincie heeft vragen van Provinciale Staten ontvangen en ontvangt uiteen
lopende signalen vanuit het veld. De provincie wil zich graag vergewissen van de 
stand van zaken met betrekking tot de oprichting van de verenigingen met oog 
op beantwoording van de vragen. Daarom heeft er op 31 augustus een gesprek 
met de kwartiermakers van de drie WBE’s plaats gevonden waarbij de volgend 
onderwerpen zijn besproken:

1. stand van zaken met betrekking tot het aantal meldingen en het fauna 
registratie systeem (FRS)

2. ballotagecommissie
3. algemene Ledenvergaderingen
4. slotopmerkingen

Nadrukkelijk wordt aangegeven dat de provincie niet zal treden in zaken die de 
vereniging aangaan.
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Opmerkingen

Aanwezig:
De drie Kwartiermakers van de WBEs en een delegatie van de provincie

De provincie zet het doel van het overleg uiteen. De provincie heeft vragen van Provinciale Staten 
ontvangen en ontvangt uiteenlopende signalen vanuit het veld. De provincie wil zich graag 
vergewissen van de stand van zaken met betrekking tot de oprichting van de verengingen met oog op 
beantwoording van de vragen. Nadrukkelijk wordt aangegeven dat de provincie niet zal treden in 
zaken die de vereniging aangaan.

Inmiddels zijn 324 leden ingevoerd in het Fauna Registratie System (FRS). Dit is een handmatig en 
tijdrovend proces. Hiervoor moeten de gegevens minutieus worden nagelopen en een aantal 
gegevens wordt geverifieerd bij de Fauna Beheer Eenheid (FBE). Er is veel hulp van de secretaris van 
de FBE. Binnen de WBEs was administratieve ondersteuning georganiseerd. Deze kracht werd in de 
gesprekken ook onheus bejegend hetgeen te veel spanning met zich bracht en zij haar taak heeft 
neergelegd. Inmiddels is een kracht gevonden die hier beter tegen bestand is.

Er is een kleine groep waarbij de kwartiermakers handelen overeenkomst artikel 5 van de Statuten 
en zij hoor en wederhoor toepassen alvorens over te gaan tot het al dan niet toe laten tot de 
vereniging. Dit artikel is rechtstreeks overgenomen uit de door de KNJV aangeleverde standaard en 
deze stap is door de WBEs juridisch getoetst. De inschatting is dat dit een groep betreft van ongeveer 
26 mensen waarvan inmiddels 8 personen hebben aangegeven gebruik te willen maken van het 
aanbod om in gesprek te gaan. De kwartiermakers lichten toe dat zij het als hun taak zien om te 
borgen dat er binnen de nieuwe verenigingen, rust, vertrouwen, saamhorigheid en een goede 
samenwerking met boeren, grondgebruikers en terrein beherende organisaties kan ontstaan. De 
kwartiermakers willen ook bewaken dat de inrichting van de drie nieuwe WBEs plaatsvindt zoals in 
de Verordening bedoeld. Genoemd wordt dat er een mailing is rondgegaan onder de naam "Taking 
back control" en de kwartiermakers willen middels hoor en wederhoor verifiëren of de 
doelstellingen en koers van de nieuwe vereniging wordt onderschreven. De kwartiermakers 
benadrukken dat niemand op voorhand wordt uitgesloten om lid te worden van de vereniging.

Aanmeldingen en Fauna Registratie Systeem:
De kwartiermakers lichten de stand van zaken toe. Er zijn 440 aanmeldingen waarvan er 365 direct 
konden worden bevestigd en ingeschreven. Ongeveer 50 mensen weigerden om op correcte manier 
de benodigde informatie aan te leveren. Tot 2 keer toe is hierover een bericht gestuurd naar de 
betrokken aanvragers van het lidmaatschap. Een groot deel van deze groep heeft vervolgens niet 
meer gereageerd.

Betreft

Verslag gesprek WBE 31 augustus 2022
(akkoord van kwartiermakers vla mail d.d. 2 september 2022) 
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Naast begroting en de verkiezing van het nieuwe bestuur zal ook gesproken worden over de reeds 
opgerichte stichting SFSF, waarvan nu het doel is om ondersteunende taken ten behoeve van de 
verenigingen uit te kunnen voeren. Hier geven de kwartiermakers aan dat de ALVs hierover besluiten. 
Het bestuur van de stichting zal in de toekomst gekozen worden door de ALVs van de verenigingen 
en de ALVs besluiten ook over de taken die stichting uit zal voeren. Als de ALVs willen kiezen voor 
een andere vom dan is dat ook aan de ALVs.

In de eerstvolgende ALVs in september zal als eerste alle informatie voor de nieuwe leden helder 
moeten zijn. De kwartiermakers geven aan dat uit hun gesprekken blijkt dat hier veel behoefte aan is 
omdat er nog steeds onjuiste informatie wordt verstrekt. Daarvoor zal ook het Rijksvastgoedbedrijf 
worden gevraagd om een toelichting te geven. Verder is het doel om het huishoudelijk reglement 
vast te stellen. In deze eerste ALVs zal nog geen nieuw bestuur worden gekozen.

Algemene Ledenvergaderingen:
De kwartiermaker benadrukken dat zij het belangrijk vinden dat, ondanks tegenwerpingen, het 
proces naar de ALVs van de drie onderscheiden WBEs en het kiezen van een nieuwe bestuur 
zorgvuldig verloopt. Daarvoor kiezen zij voor twee stappen:

In de daarop volgende ALVs wordt een nieuw bestuur gekozen. De kwartiermakers hebben al eerder 
aangegeven daarvoor niet verkiesbaar te zijn. De Inschatting is dat deze ALVs in december/januari 
zullen plaatsvinden. Daarmee wordt het nieuwe bestuur pas gekozen nadat iedereen die lid is of 
alsnog wil worden in de gelegenheid kan worden gesteld om deel te nemen aan de ALVs en stem uit 
te brengen. FRS is dan ook compleet en een begroting kan worden voorbereid en voorgelegd aan de 
ALVs. Met dit tijdpad is er ook ruimte voor de leden die zich verkiesbaar willen stellen om zich te 
presenteren.

Ballotagecommissie
De provincie geeft aan dat in een door de WBEs verzonden brief wordt gesproken over een 
ballotagecommissie en daarmee het toelaten tot de verenging zou worden bepaald door de 
kwartiermakers. Dit is bij meerdere mensen slecht gevallen.
De kwartiermakers lichten toe dat er onderscheid gemaakt moeten worden in het handelen 
overeenkomst artikel 5 van de Statuten zoals hiervoor omschreven en een ballotage commissie. Het 
instellen van een ballotage commissie is rechtsgeldig in kan op basis van een door de Algemene 
Leden Vergaderingen (ALV) vastgesteld huishoudelijk reglement. Hiervoor zal het huishoudelijk 
reglement dat als standaard wordt aangeboden door de KNJV worden gebruikt. Naast bv. het 
instellen van een kascommissie wordt in deze standaard van de KNjV ook de mogelijkheid tot het 
instellen van een ballotagecommissie voorzien. Het huishoudelijk reglement wordt in de 
eerstvolgende ALVs van de drie onderscheiden WBEs geagendeerd. Het is dus aan de leden OF er 
daadwerkelijk een ballotagecommissie wordt ingesteld en het is aan leden HOE de samenstelling van 
de ballotagecommissie er uit komt te zien. Op dit moment bestaat er geen ballotagecommissie.
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Tot slot
- De kwartiermaker geven aan dat er helaas signalen zijn dat er mogelijk pogingen worden gedaan 

om de orde van de vergadering te verstoren. De kwartiermakers zien zich genoodzaakt om te 
behoeve van de vergaderingen beveiliging te regelen en er voor te zorgen dat alleen leden 
deelnemen aan de ALVs.

- De Provincie geeft aan dat nadat de nieuwe besturen aangetreden zijn, decharge zal worden 
verleend aan de oprichtingscommissie en de kwartiermakers.


